
 

 

 
 

 

 

Enkel fråga till Kommunstyrelsens Ordförande Bino Drummond 

2021 05 24 

Från Roslagens Oberoende Parti 

Yvonne Svensson,  

 
  
 

Bino Drummond, ditt uttalande på Facebook härom veckan om att kommunen har så höga 

skulder så att de inte skulle vara betalda innan nästa Jesus kommer, gjorde mig oerhört 

nyfiken.  
 

Min fråga till dig idag blir; 
 

Jag vill veta hur hela ”skuldberget” ser ut för kommunen, utan att utelämna något eller räkna 

med  vad vi eventuellt får in på markförsäljningar osv.   

Således den faktiska skulden som kommunen har just nu. 

 

 

Yvonne Svensson  

Gruppledare ROOP  


